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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het terugeisen van belastinggeld dat besteed is voor het 
WK bid 2018 (ingezonden 9 november 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Waarom eist Zeist geen schadevergoeding van de FIFA?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat inmiddels wel als een vaststaand feit mag worden 
beschouwd dat de stemming welk land het WK-voetbal in 2018 mocht 
organiseren tenminste voor een deel doorgestoken kaart was? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Weet u of de KNVB naar het voorbeeld van de Engelse FA ook schadevergoe-
ding van de FIFA gaat vragen vanwege een investering voor de kandidatuur 
van het WK-voetbal in 2018? 

Vraag 4
Hoeveel geld heeft de Nederlandse staat (indirect) gestoken in de kandidatuur 
België/Nederland WK 2018? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat, aangezien de Nederlandse staat miljoenen euro’s aan 
het promoten van de kandidatuur van Nederland heeft bijgedragen, ook de 
Nederlandse staat schadevergoeding aan de FIFA zou moeten vragen? Zo ja, 
hoe gaat u er voor zorgen dat verspild belastinggeld bij de FIFA wordt 
teruggehaald? Zo nee, waarom niet?

1 Voetbal International, 4 november 2015
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